
 
Ajuntament de Maria de la Salut

Expedient núm.: PLN/2020/8

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA URGENT DEL PLE

Procediment: Convocatòria del Ple 

Dia i hora de la reunió: dia 24 d’agost de 2020, a les 21 hores 

Lloc de la celebració: Maria de la Salut, Sala polivalent del Casal de cultura

Assistents:

- Gabriel Mas Oliver

- Catalina Maria March Pons

- Margarita Bergas Mas

- Rafel Aulet Galmés

- Catalina Morey Ferriol

- Guillem Jordà Bauzà

- Gabriel Ferriol Bergas

- Catalina Roig Castelló

- Jaume Ferriol Martí

- Miquel Pons Ferriol

- Miquel Vanrell Font

Document signat per: una vegada aprovada pel Ple, s’autoritzarà amb les signatures 

del Sr. Batle i la Secretària de la Corporació Local

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA URGENT DEL PLE

En el terme municipal de Maria de la Salut, a la Sala polivalent del Casal de 

cultura, sent les 21:06 hores de dia 24 d’agost de 2020, es reuneix en Sessió 

extraordinària  urgent,  primera  convocatòria,  el  Ple  de  la  Corporació  Local, 

prèviament convocat, sota la presidència del Sr. Batle President de la mateixa, 

amb l’assistència dels Srs. regidors:

- Gabriel Mas Oliver

- Catalina Maria March Pons

- Margarita Bergas Mas

- Rafel Aulet Galmés

- Catalina Morey Ferriol

- Guillem Jordà Bauzà

- Gabriel Ferriol Bergas

- Catalina Roig Castelló
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Ajuntament de Maria de la Salut

- Jaume Ferriol Martí

- Miquel Pons Ferriol

- Miquel Vanrell Font

La Corporació està assistida per la Secretària Interventora de la Corporació 

Local, que dóna fe de l’acte i assumeix les funcions d’Intervenció.

Una vegada verificada per la Secretària la vàlida constitució del Ple, atès que 

es compleix el  quorum  legal per a la seva celebració, el Sr. Batle President 

declara oberta la Sessió,  sent l’hora indicada  ut supra,  i  es procedeix a la 

deliberació dels assumptes inclosos en l’Ordre del dia, a saber:

PRIMER.- PART RESOLUTIVA

1. Aprovació de la proposta presentada per Batlia per fixar els dos 

dies amb caràcter de Festes locals per a l’any 2021.

El Sr. Batle dóna lectura a la proposta transcrita ut infra:

«PROPOSTA DE BATLIA APROVACIÓ FESTES LOCALS ANY 2021

Atès que, en virtut de l’article 46 del Reial decret 2001/1983, de 28 de juliol, sobre 

regulació de la Jornada de Treball, Jornades Especials i Descansos, seran també inhàbils 

per  al  treball,  retribuïts  i  no  recuperables,  fins  a  dos  dies  cada  any  natural  amb 

caràcter de Festes locals que per tradició li siguin pròpies en cada municipi, que es 

determinaran per  l’Autoritat  laboral  competent,  a proposta del  Ple  de l’Ajuntament 

corresponent, i publicaran en el Butlletí Oficial de les Illes Balears.

Vista la sol·licitud tramesa per la Direcció General de Treball i Salut Laboral, de dia 8 de 

juny de 2020 (RGE núm. 559 de dia 12 de juny de 2020), per la qual demana que, 

abans de dia 25 d’agost de 2020 aquesta Corporació Local li comuniqui els dies que el 

Ple hagi fixat com a festius en el seu àmbit municipal per a l’any 2021. 

El Sr. Gabriel Mas Oliver, en la seva condició de Batle President de l’Ajuntament de 

Maria de la Salut, de conformitat amb les atribucions conferides en virtut de l’article 21 

de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases del Règim Local, d’acord amb 

les disposicions previstes en el Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual 

s’aprova el  Reglament  d’Organització,  Funcionament  i  Règim Jurídic  de les Entitats 

Locals, i altra normativa aplicable,  
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Ajuntament de Maria de la Salut

PROPOSA

Que s’adopti acord del Ple concernent a la proposta de Batlia «aprovació Festes locals 

any 2021» i es fixin com a Festes locals els dies següents:

- Dies 8 i 9 de setembre de 2021, coincidint amb les Festes de la Mare de Déu de 

la Salut.  

Maria de la Salut, 19 d’agost de 2020. El Sr. Batle, signat i segellat electrònicament».

El Sr. Batle recorda que en el 2021 Sant Antoni és en diumenge, de manera 

que presenten proposta idèntica a les emprades en els anys en què es dóna 

aquesta realitat. Demana si algun membre de la Corporació té la voluntat de 

formular alguna observació a la proposta i no se’n formulen.  

Seguidament se sotmet a votació del Ple i és aprovada per unanimitat dels 

seus membres. 

2. Aprovació de la proposta presentada per Batlia d’aprovació inicial 

del Pressupost General de la Corporació Local per a l’any 2020.

El Sr. Batle dóna lectura a la proposta i manifesta que presenta la treballada 

conjuntament amb els quatre Grups polítics, més la documentació realitzada 

per Fornell Consultors i la secretària de la Corporació municipal.

Esmenta que es pressuposten 3.094.100,57€ d’ingressos i 3.049.944,46€ de 

despeses i remarca la dificultat per poder quadrar el Pressupost complint el 

principi de sostenibilitat financera, l’objectiu d’estabilitat pressupostària i  la 

regla de la despesa. 

A continuació, pregunta si algun membre de la Corporació té la voluntat de 

formular observacions a la proposta. 

El  Sr.  regidor  Guillem Jordà  Bauzà  pregunta  per  l’article  51  de  les  Bases 

d’execució  del  Pressupost,  on  s’estableix  la  competència  del  Sr.  Batle  per 

atorgar subvencions, l’import de les quals sigui inferior a 600€. El Sr. Batle 

dóna  la  paraula  a  la  secretària,  que  esmenta  que  es  tracta  de  les  Bases 

d’execució del Pressupost emprades els anys anteriors, sense cap modificació. 

El Sr. regidor Guillem Jordà Bauzà destaca les retallades de pràcticament totes 

les Partides pressupostàries, a excepció de la corresponent a la subvenció de 
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Ajuntament de Maria de la Salut

la Societat dels caçadors, que es veu augmentada i demana per què. El Sr. 

Batle manifesta que és el cost del garriguer i li recorda que la quantia que va 

ser negociada per ell mateix quan era Batle. 

El Sr. regidor Guillem Jordà Bauzà continua dient que és un Pressupost amb les 

Partides pressupostàries destinades a Cultura molt reduïdes i no entén com a 

la Campanya electoral deia que asfaltaria 10km de camins i ara diu que no pot 

augmentar els sous del personal per mor dels 116.000€. El Sr. Batle es reitera 

dient  que  assumeix  la  responsabilitat  del  que  es  va  fer  a  la  Legislatura 

passada, atès que ell estava a l’equip de Govern. Esmenta que van sol·licitar 

la subvenció a Turisme i  per això han intentat quadrar-la  en el  Pressupost 

perquè seria una pena perdre la subvenció. 

El  Sr.  Guillem Jordà  Bauzà  manifesta  que només es  té  en compte que en 

l’Exercici anterior es van passar per mor de les obres del Pavelló municipal i 

de la Piscina municipal,  i perquè van aprovar la RLT, però no esmenten res de 

les Partides pressupostàries concernents a les Festes. Pregunta, per exemple, 

en què van gastar 66.000€ quan només en podien gastar 15.000€ a la Partida 

altres festes. El Sr. Batle manifesta que a la Liquidació del Pressupost estan 

reflectides  totes  aquestes  despeses  i  que  a  aquesta  Partida  s’imputen les 

hores extraordinàries dels agents de Policia Local de fora poble. 

El Sr. regidor Guillem Jordà Bauzà veu mala gestió en el darrer mig any de 

2019 i ara han de pagar-se les conseqüències. 

La Sra. regidora Catalina Roig Castelló pregunta qui li ha dit o a on està escrit 

que la Conselleria d’Educació concedirà subvenció per import de 150.000€ i 

què  succeirà  si  finalment  no  la  concedeix.  El  Sr.  Batle  manifesta  que  el 

Pressupost hauria d’elaborar-se a darreries d’any per a l’any següent i que, 

per  tant,  són  estimacions,  que  es  pressuposten  els  ingressos  estimats  a 

percebre, i que igual succeeix quan cada any pressuposten els 240.000€ del 

POS.  Posa  d’exemple  al  municipi  de  Sant  Joan,  que  també  ha  sol·licitat 

subvenció  per  construir  una  Escoleta  i  que  també  pressupostada  aquesta 

subvenció. 

La Sra. regidora Catalina Roig Castelló desitja la concessió de la subvenció, 

però dubta que la Conselleria d’Educació, atesa la situació, pugui concedir-la. 

A  col·lació,  la  Sra.  regidora  Margarita  Bergas Mas manifesta  que  no  és  la 

primera vegada que la Conselleria en concedeix per a la creació de noves 
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Ajuntament de Maria de la Salut

places, que no la sol·licitaren perquè tenien Escoleta privada, i que quan es va 

començar  a  tramitar  no  es  podia  preveure  la  COVID-19.  la  Sra.  regidora 

Catalina Roig Castelló pregunta a la Sra. regidora Margarita Bergas Mas si creu 

que la Conselleria concedirà la subvenció i ella assenteix.    

A continuació, el Sr. regidor Jaume Ferriol Martí pregunta al Sr. Batle si va dir 

que  no  es  podia  adjudicar  el  contracte  de  les  obres  del  CBAT  mentre  la 

despesa no estigui pressupostada i el Sr. Batle assenteix. El Sr. regidor Jaume 

Ferriol Martí discrepa i manifesta que mai havia vist un Pressupost tan mal fet 

des  què  és  membre  de  la  Corporació.  Esmenta  que  és  conseqüència  del 

malbaratament en l’Exercici anterior i anomena els diners extra que es van 

gastar en festes i en reparacions, manteniment i conservació. Manifesta que 

està mal dit, però dóna gràcies a la COVID-19 perquè, si no, haurien arruïnat la 

Corporació. El Sr. Batle dissenteix i el Sr. regidor Jaume Ferriol Martí li recorda 

que enguany han de formular un Pla econòmic financer. 

El  Sr.  regidor  Jaume  Ferriol  Martí  manifesta  que  enguany,  atesa  la 

impossibilitat de celebrar festes per mor de la crisi  sanitària, determinades 

Corporacions han destinat els doblers d’aquestes Partides pressupostàries a 

millorar  les  subvencions  de  les  associacions  o  augmentar  els  salaris  del 

personal. El Sr. Batle li demana que no es pugi a aquest carro perquè se li va 

donar l’oportunitat de participar en la RLT i la va denegar. Manifesta que és el 

primer interessat en augmentar els salaris i el Sr. regidor Jaume Ferriol Martí li 

demana  què  ha  fet  perquè  fora  possible.  El  Sr.  Batle  esmenta  que  les 

despeses més importants es van realitzar dins del primer semestre de l’any 

passat i  que enguany presenta aquest  Pressupost  per  poder  fer  front  a la 

despesa  del  CBAT,  i  amb  la  intenció  de  reunir-se  novament  amb  els 

representants del personal per intentar augmentar els salaris l’any vinent.  

El  Sr.  regidor  Jaume  Ferriol  Martí  esmenta  que  disposen  de  l’execució 

pressupostària cada mes i si veien, per exemple, un augment a la Partida de 

les hores extraordinàries dels  agents  de Policia  Local,  tenien la  possibilitat 

d’anar ajustant el Pressupost minvant altres Partides i, com no es va fer, ara la 

Partida destinada al manteniment i conservació del poble és deficitària. El Sr. 

Batle dissenteix. 

El Sr. regidor Rafel Aulet Galmés manifesta que no aprovar el Pressupost els 

condiciona a no poder adjudicar els contractes de les obres del CBAT i del POS 
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Ajuntament de Maria de la Salut

2019 i que també podria ser perjudicial per a la sol·licitud de la subvenció per 

a la construcció de l’Escoleta municipal.  El  Sr.  regidor Guillem Jordà Bauzà 

discrepa i esmenta que els contractes de les esmentades obres es podrien 

adjudicar  aprovant  una  Modificació  de  crèdit  i  que,  amb  independència 

d’aprovar-se o no el Pressupost, dubte que la Secretària de la Corporació i 

Hisenda emetin Informe favorable si no tenen clar que rebran la subvenció 

dels  150.000€.  El  Sr.  Batle  manifesta  que els  Informes  només han de ser 

referents als 480.000€ que se sol·licitaran. 

El Sr. regidor Guillem Jordà Bauzà acaba la seva intervenció dient que, tenint 

en  compte  la  manera  en  què  es  gestiona  el  Pressupost,  la  seva  actuació 

envers el  pagament de la factura de l’avantprojecte del  Centre de dia i  el 

retorn  de  factures  que  damunt  eres  falses,  l’equip  de  Govern  no  inspira 

confiança per donar aprovació al Pressupost. El Sr. Batle entén que és la seva 

opinió, respectable totalment,  però la considera una maniobra política amb 

poc fonament. 

Seguidament, el Ple de la Corporació procedeix a la votació. 

Vots a favor: 5 (El Pi i PSOE)

Vots en contra: 6 (X Maria i PP)

Abstencions: 0

Aleshores, la proposta no és aprovada pel Ple de la Corporació. 

En vista del resultat, el Sr. Batle manifesta que l’oposició els acusa de manca 

de transparència, on els va convidar a participar en l’elaboració del Pressupost 

des  del  primer  moment,  on  a  la  darrera  reunió  els  va  demanar  si  volien 

modificar res abans de la seva presentació al Ple i no van dir res, i que, per 

tant, la manca de transparència és seva de cara al poble, l’actitud de la qual 

porta a aquest a la destrucció.   

La Sra. regidora Margarita Bergas Mas manifesta, referent a les paraules del 

Sr. regidor Jaume Ferriol Martí de què mai havia vist un Pressupost tan mal fet, 

que respecta la seva opinió però que és d’agrair la feinada que han fet la 

secretària  de  la  Corporació  i  Fornell  Consultors  en  el  Pressupost.  La  Sra. 

regidora Catalina Roig Castelló esmenta que admira i  no posa en dubte la 

tasca de la secretària de la Corporació, i que no té res a veure la seva tasca en 

l’elaboració del Pressupost amb que el seu Grup municipal no aprovi aquest. El 
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Ajuntament de Maria de la Salut

Sr. regidor Gabriel Ferriol Bergas esmenta que en cap moment han dubtat de 

la seva professionalitat i el Sr. regidor Guillem Jordà Bauzà manifesta que la 

seva pèrdua de confiança és en l’equip de Govern. 

Finalment, el Sr. Batle pregunta a l’oposició si presentaran una proposta, atès 

que la Corporació necessita tenir Pressupost vigent. El Sr. regidor Jaume Ferriol 

Martí esmenta que l’equip de Govern en pot presentar una altra i el Sr. Batle 

respon dient que ha de servir i que no han de fer fer aquesta feinada per no 

res. 

3.  Aprovació  dels  Annexos  concernents  a  la  Convocatòria  de 

subvencions pluriennals 2020-2021 per dur a terme obres d’inversió 

de competència municipal, l’adquisició de vehicles i d’immobles per a 

la  prestació  de  serveis  de  competència  municipal,  i  sufragar 

honoraris de redacció de Projectes i de direcció d’obres, publicada en 

el BOIB núm. 77 de 9 de maig de 2020, per dur a terme la construcció 

d’una Escoleta  infantil  agrupada de 0  a  3  anys en el  municipi  de 

Maria de la Salut. 

El Sr. Batle dóna lectura a la proposta transcrita ut infra:

«PROPOSTA DE BATLIA D’APROVACIÓ DELS ANNEXOS CONCERNENTS A LA 

SOL·LICITUD DE SUBVENCIONS PLURIENNALS 2020-2021 PER DUR A TERME 

ACTUACIONS D’INVERSIÓ DE COMPETÈNCIA MUNICIPAL 

Vista la Convocatòria de subvencions pluriennals 2020-2021 per dur a terme obres 

d’inversió de competència municipal,  l’adquisició de vehicles i  d’immobles per a la 

prestació de serveis de competència municipal,  i  sufragar honoraris de redacció de 

Projectes i de direcció d’obres, publicada en el BOIB núm. 77 de 9 de maig de 2020. 

Atès que, en virtut de l’article 7 de l’Ordenança General de Subvencions del Consell de 

Mallorca,  aprovada  per  acord  del  Ple  de  dia  23  de  desembre  de  2016,  aquesta 

Corporació Local té la consideració de persona beneficiària de subvencions.   

El  Sr.  Gabriel  Mas Oliver,  Batle President de l’Ajuntament de Maria de la Salut,  de 

conformitat amb les atribucions conferides en virtut de l’article 21 de la Llei 7/1985, de 

2  d’abril,  reguladora  de  les  Bases  del  Règim  Local,  d’acord  amb  les  disposicions 

previstes  en  el  Reial  decret  2568/1986,  de  28  de  novembre,  pel  qual  s’aprova  el 

Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, i altra 

normativa aplicable,  
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Ajuntament de Maria de la Salut

PROPOSA AL PLE 

Primer.-  Aprovar els Annexos concernents a la sol·licitud de subvencions pluriennals 

2020-2021 per dur a terme obres d'inversió de competència municipal, l'adquisició de 

vehicles  i  d'immobles  per  a  la  prestació  de  serveis  de  competència  municipal,  i 

sufragar honoraris de redacció de Projectes i de direcció d'obres, publicada en el BOIB 

núm. 77 de 9 de maig de 2020.

Segon.-  Facultar al Batle President de la Corporació Local Sr. Gabriel Mas Oliver per 

sol·licitar  la  subvenció  pluriennal  esmentada  ut  supra per  dur  a  terme  la  següent 

actuació:

Construcció d’una Escola infantil agrupada de 0 a 3 anys en el municipi de Maria de la  

Salut (redacció del Projecte i direcció i execució de les obres).

Maria de la Salut, 19 d’agost de 2020. El Sr. Batle, signat i segellat electrònicament».

El  Sr.  Batle  demana  si  algun  membre  de  la  Corporació  té  la  voluntat  de 

formular observacions a la proposta. 

El Sr. regidor Guillem Jordà Bauzà manifesta que van reprendre al seu Grup 

municipal perquè votaren en contra de la sol·licitud de subvenció per dur a 

terme el  Projecte  de les Fonts ufanes  (reforma de la Plaça de Dalt)  i  que, 

gràcies a aquesta actuació, la Corporació municipal disposarà de 40.000 euros 

més per invertir en la construcció de l’Escoleta. Esmenta que la seva postura 

és clara: no malgastar diners i invertir en coses més necessàries com és la 

construcció de l’Escoleta. 

A  més,  manifesta  que  el  pressupost  per  dur  a  terme  la  construcció  de 

l’Escoleta els sembla un poc car i que, si la Corporació municipal finalment no 

disposa de la subvenció dels 150.000 euros, hauran de retallar. No obstant 

això, espera que els nens la puguin gaudir.  

A col·lació, el Sr. Batle prega al Sr. regidor Guillem Jordà Bauzà que demani 

disculpes per haver batejat el Projecte de reforma de la Plaça de Dalt com el 

de  les  Fonts  ufanes,  perquè  van  danyar  seriosament,  personal  i 

professionalment,  a  un  jove  del  municipi,  des  del  moment  en  què  van 

menysprear la seva feina. El Sr. regidor Guillem Jordà Bauzà manifesta que no 

es disculparà perquè no menyspreen el Projecte, sinó la decisió política que hi 

havia darrere de construir tres fonts on a la Legislatura passada es va acordar 

tapar-ne una de pedres perquè es gastava molta aigua. El Sr. Batle esmenta 

que, en primera, el Projecte no comprenia la construcció de tres fonts i que el  
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Ajuntament de Maria de la Salut

Govern només va encarregar emplenar el clot de l’arbre i salvaguardar la zona 

del mur. I, en segona, que el ciutadà va presentar un Projecte de màxims que 

es podia modificar, a la qual cosa no accediren.  

El Sr. regidor Guillem Jordà Bauzà esmenta que ara hi ha una despesa pel seu 

mal cap i el Sr. regidor Rafel Aulet Galmés contesta dient que igual que pel 

seu  mal cap van tenir la del  Sr. Pep Martínez.  El  Sr. regidor Gabriel  Ferriol 

Bergas pregunta al Sr. regidor Rafel Aulet Galmés si estava interessat en la 

construcció del Centre de dia i aquest assenteix.    

La Sra. regidora Catalina Roig Castelló manifesta que tanta sort que van votar 

en contra de la reforma de la Plaça de Dalt, doncs gràcies a aquests diners i 

als  150.000  euros  de  la  subvenció  de  la  Conselleria  d’Educació  podran 

construir l’Escoleta. A més, esmenta que a la reunió l’arquitecte va dir que, 

com no es construirà la primera planta, el cost seria més baix del pressupostat 

i pregunta per què encara és més elevat del previst inicialment. El Sr. Batle 

esmenta que és perquè es farà el soterrani i li recorda que a la reunió encara 

no tenien números, que els anava explicant damunt un dibuix.

També exposa la possibilitat de què el municipi creixi i l’Escoleta quedi, per 

tant, petita, i pregunta si es va fer aquest estudi. El Sr. Batle esmenta que en 

el  Projecte  està especificat que el  forjat  ha  de quedar  preparat per  poder 

augmentar una planta més. 

Pregunta sobre el solar i el Sr. Batle li recorda que és l’únic solar on es pot dur 

a terme la construcció de l’Escoleta,  atès que no n’hi  d’altre que tingui la 

classificació adient. El Sr. regidor Guillem Jordà Bauzà esmenta que l’Escola 

vella  també  la  deu  tenir  i  el  Sr.  Batle  assenteix,  però  esmenta  que  està 

catalogada i no es podrien complir els requisits mínims establerts, i que igual 

succeeix amb l’Escola de Nines. 

Finalment, manifesta que és important la construcció de l’Escoleta i més ara 

que la privada va decidir tancar les portes, que és cert que sent privada té la 

llibertat de tancar, però recorda que rebia subvenció de la Corporació. El Sr. 

regidor Rafel Aulet Galmés interromp la seva intervenció i aquesta esmenta 

que l’educació no es pot perdre i el convida a reflexionar. 

El Sr. regidor Jaume Ferriol Martí pregunta qui és el redactor del Projecte de 

reforma  de  la  Plaça  de  Dalt  i  el  Sr.  Batle  esmenta  que  és  el  Sr.  Guillem 

Taberner.  
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Ajuntament de Maria de la Salut

El Sr. regidor Jaume Ferriol Martí continua la seva intervenció dient que al seu 

Grup municipal  el  preocupa que la Conselleria  d’Educació no concedeixi  la 

subvenció dels 150.000 euros i es mostra negacionista en què es concedeixi.  

El Sr. Miquel Pons Ferriol pregunta si han tingut en compte la circulació dels 

vehicles. El Sr. Batle assenteix i esmenta que per aquesta raó es construirà la 

rampa cap a dintre, entre el Casal de cultura i l’Escoleta, com a zona d’espera, 

i dintre del recinte hi haurà una zona destinada a aparcar els cotxets. També 

manifesta que si fora necessària una reforma circulatòria anirà fent-se segons 

les necessitats. 

A col·lació,  la  Sra.  regidora Margarita  Bergas Mas esmenta que en el  mes 

d’agost es va publicar en el BOIB el Decret pel qual s’estableixen els requisits 

mínims dels Centres de Primer cicle d’Educació infantil.

No es formulen més observacions i el Ple procedeix a la votació. La proposta 

queda aprovada per unanimitat dels seus membres. 

I no havent-hi més assumptes que tractar i complint l’objecte de l’acte, el Sr. 

Batle President aixeca la Sessió, sent les 21:54 hores, de la qual cosa com a 

Secretària en don fe.

Maria de la Salut, 24 d’agost de 2019

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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